
 

 

 

 

Kallelse till årsmöte i 
 Stora Höga Kyokushin 

 Karateklubb (SHKK) 
 

 

 

 

 

 

 

 

Plats: Dojon, Stationsvägen 9F 

 
Tid:  20 mars 2014, kl 19.30 

 
Klädsel: Gi för dem som vill träna efteråt, vanliga kläder för 

föräldrar 
 

 
Alla medlemmar och målsmän till medlemmar under 16 år hälsas 

välkomna till årsmötet.  På nästföljande sidor kan du läsa mer om 
vad vi kommer att behandla på mötet samt om våra planer 

framöver. 

Det är bra att så många som möjligt kommer så vänligen prioritera 
detta. 
 

 

 

 
 

 
Med vänlig hälsning, 
 

Styrelsen, genom Per-Åke Minborg 



 

 

 

 

 

ÅRSMÖTE SHKK 
 

 

 

 

1. Fastställande av röstlängd för mötet. 
 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
 

3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 
 

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 
 

5. Fastställande av föredragningslista. 

 
6. Redovisning av: 

 
a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste 

verksamhetsåret 
 

b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och 
resultaträkning) för det senaste räkenskapsåret. 

Bifogas. 
 

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under 
det senaste verksamhets-/räkenskapsåret. 

 
8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen 

avser. 

 
9. Fastställande av medlemsavgifter. 

 
10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av 

budget för det kommande verksamhets-/räkenskapsåret. 
 

11. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna 
motioner. 

 
12. Val av: 

 
a) Per-Åke valdes förra året till ordförande för två år och 

ny ordförande skall därför inte väljas. 
 



b) Carina Dreifeldt valdes förra året till kassör för två år 

och ny kassör skall därför inte väljas. 
 

c) Maria Johansson valdes förra året till sekreterare för två 
år och ny sekreterare skall därför inte väljas. 

 
d) Niklas Ballay valdes förra året till styrelseledamot med 

rollen teknikansvarig för träning och ny representant 
skall därför inte väljas. 

 
e) Markus Dimberg valdes förra året till styrelseledamot för 

en tid av 1 år och ny representant skall därför väljas. 

 
f) Pontus Winqvist och Mats Nydelius valdes till 

suppleanter i styrelse för en tid av 1 år och nya 
suppleanter skall därför väljas. 

 
g) 2 revisorer för en tid av ett år. I detta val får inte 

styrelsens ledamöter delta. 
 

Förslaget är att Markus Dimberg, Pontus Winqvist och Mats 
Nydelius återinväljs och att Thomas Cadier och Ulf Pihl åter 

väljs till revisorer. 
 

13. Administrativa uppgifter 
Klubbens administratör Anette Nyman kommer att sluta i 

juni i år. Klubben måste hitta en annan lösning för att 

hantera kansliet. 
 

14. Sponsring av resor till tävlingar 
Vi föreslår att styrelsen skall ges möjlighet att sponsra 

resor till tävlingar i den mån det finns ekonomiskt 
utrymme och sponsringen innebär att fler barn/ungdomar 

har möjlighet att följa med.  
 

15. Övriga frågor 
 



Styrelsens verksamhetsberättelse 2013 
 
Klubben 

 

Medlemsantalet har ökat från 167 st till 192 st. 
Vi har infört ett nytt ekonomisystem med möjlighet till automatisk 

avprickning av medlemsavgifter. 
Vi har anställt en kanslist på deltid. 

Fler nya ledare har tillkommit och ytterligare barngrupper har 
startats. Vi har gjort en satsning på tävling bland de yngre barnen 

och utökat antalet barn. 
 

 
Tävling 

 
Vi anordnade en bussresa till Gävle och deltog i både kata- och 

kumite-tävling. Vi var med på läger i Rävlanda.  
Klubben deltog med flera medlemmar i en internationell tävling i 

Holland. Vi arrangerade även hit en egen bussresa.  

Vi har anordnat tävlingen Julcupen med stort engagemang från 
ledare och föräldrar.  

 
Träning 

 
Klubben har anordnat ett flertal läger med olika inriktning, främst 

för barn. Detta har varit möjligt eftersom vi har egen lokal. 
Klubben har deltagit på olika läger i Gävle, Rävlanda och i Kungälv. 

Klubben har deltagit på gästpass hos andra klubbar. 
 
 



Styrelsens förvaltningsberättelse för 2013 
  
Föreningen hade i december 2013, 192 medlemmar. 

På banken hade vi 219 994 kronor per den 31/12. Ekonomin är god. 
Resultatet för 2013 var en vinst på 25 396 kronor. 

Resultatet blev positivt för 2013 och vi har en stark kassa. Det 
administrativa arbetet i klubben har kunnat skötas av en kanslist 

som haft stöd från Arbetsförmedlingen. Från juni 2014 upphör den 

möjligheten. Vi har fått förslag från vår hyresvärd på en 20%-ig 

höjning av lokalhyran under 2014 men ännu inte fått några definitiva 

besked angående detta. 

 

Föreslagen verksamhetsplan 2014 
 
Rekrytera fler ledare så att vi kan bereda alla barn som står i kö en 

plats. 

Undersöka möjligheterna att utöka till en större dojo. Idag saknas 
möjlighet att arrangera tävlingar i lokalen. Det finns ingen plats för 

föräldrar och syskon att sitta och titta och när vi har många 
deltagare på samma pass så har vi behov av en större yta. 

Deltaga i olika tävlingar så att vi kan bygga upp tävlingserfarenhet 
hos fler medlemmar, både barn och vuxna 

Att deltaga i gemensamma träningsläger, anordnat av andra 
klubbar. 

Anordna ett graderingsläger innan sommaren. 
Anordna två tävlingar. 

Ordna ett klubbläger. 
Inbjuda gästtränare från andra klubbar. 

Få in fler redaktionella artiklar i lokaltidningen. 
Anordna fler aktiviteter som stärker klubbkänslan, förslag på dessa 

kan vara: filmkvällar, korta träningsläger (halvdagar eller heldagar), 

avslutningsfester m.m. 
Anordna julresa för ledare och vuxna till Tyskland i december. 

 

Föreslagen budget för 2014 
  
Styrelsen föreslår att vi behåller nuvarande medlemsavgifter då 

klubben är vid god kassa. 

  

Övrigt 
  
Eventuellt ytterligare handlingar som medlem vill ta del av hålls 
tillgängliga av Per-Åke Minborg, Valebergsvägen 7, 444 60 Stora 

Höga. 


